
 

ACTA DEL PLE DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA D’ARENYS 

DE MAR DEL DIA 3 DE MAIG DE 2010 

 

Es reuneixen a la sala de plens de la casa de la vila d’Arenys de Mar, el dia 3 de maig de 

2010, a les 16:30 hores els següents membres del Ple del Consell de Promoció Econòmica, 

  

Presideix el Sr. Marc Soler i Colomer, Vice-president del CPE i regidor de Promoció Local i 

Mobilitat 

Representant del VIA.M, Sr. Àlex Acero 

Representant de CiU, Sr. Benet Maimí 

Representant d’ ERC, Sra. Mercè Rigual 

Representant del PSC, Sr. Josep Ramírez 

Representant dels Restauradors, Sr. Joan Majó 

Representant de la UBICA, Sr. Salvador Riera 

Representant de Guinguetes i Serveis, Sr. Salvador Hidalgo 

Representant del Mercat municipal, Sra. Esther Francès 

 

Assisteix, convidat per la Presidència del CPE, el 1r Tinent d’alcalde i Regidor d’ Urbanisme i 

Serveis Tècnics, Seguretat i Prevenció, Sr. Jordi Pera. 

 

Disculpen la seva assistència: 

Representant d’ ICV, Sr. Toni Ferron 

Representant del PPC, Sr. Santi Herce 

Representant d’indústria, Sr. Pere Casals 

Representant de Càmpings, Sr. David Roca 

Representant de Bars/Cafeteries, Sr. Joan Piña 

Representant de la confraria de pescadors, Sr. Mauricio Pulido  

Representant  del Mercat setmanal, Sr. Salvador Punsola 

Representant del sector oci, Sr. Josep M. Vallbona 

Representant del Club Nàutic, Sr. Jordi Garcia 

Dinamitzador de la UBICA, Sr. Agustí Gómez 

 

 

El Sr. Marc Soler i Colomer agraeix als presents la seva assistència i sotemet a aprovació la 

proposta de canvi del representant del grup polític d’ERC al Consell de Promoció Econòmi-



 

ca, fins ara el Sr. Lluis Salla, i es proposa a la Sra. Mercè Rigual (Presidenta d’ERC a 

Arenys de Mar). S’acorda per unanimitat el canvi proposat i s’inicia els temes previstos a 

l’ordre del dia: 

 

 

-. Aprovació acta Anterior:  S’aprova l’acta anterior, per unanimitat i assentiment de tots 

els assistents. 

 

-. Seguiment de les obres de la Riera:  El Regidor d’ Urbanisme i Serveis Tècnics, Segure-

tat i Prevenció, Sr. Jordi Pera explica que les obres estan seguint el calendari previst. Co-

menta que la primera part de la canalització d’aigua va quedar acabada la setmana anterior, 

i que aquesta canalització abasteix tota la Riera i el Bareu. Un cop estigui funcionant les 

balles es traslladaran i quedarà lliure de pas per a les persones. Comenta també que les 

escomeses de les cases en 10 dies estaran enllestides i, per tant,  les façanes quedaran 

lliures. Explica que en els llocs on accedeix més la gent i és més de difícil accés,  els passos 

s’han fet més sòlids, de ferro. 

El Sr. Àlex Acero pregunta quan està enllestit el formigament. 

El Sr. Jordi Pera respon que un cop enllestit les escomeses (10 dies), després es posa el 

formigó i ja estarà practicable. 

El Sr. Jordi Pera també comenta  que la última setmana de maig començaran altres obres 

del FEIL, com per exemple, el carrer de la Torre, Bisbe Vilà Mateu, Sant Josep, Frederic 

Marès, Bisbe Pasqual i la sala polivalent del Calisay (tancada fins al novembre).  

El Sr. Àlex Acero pregunta que com aquestes obres repercutiran en el trànsit, si s’està estu-

diant com es solucionarà. 

El Sr. Jordi Pera explica que s’està treballant en una estratègia d’actuació. 

El Sr. Salvador Riera pregunta si s’informa als veïns de les afectacions. 

El Sr. Jordi Pera respon que als veïns se’ls informarà de tot i que ja s’ha començat a donar 

informació. 

.-Proposta de lloguer d’un tren per la temporada d’estiu: la tècnica de Promoció Local, la 

Sra. Elena Garcia,  exposa els contactes realitzats per la implantació d’un tren com a solució 

de mobilitat urbana durant els mesos d’estiu i el cost que aquest tindria i com es repercutiria 

entre els possibles anunciants. Comenta que l’Ajuntament aportaria una part de les despe-

ses, però l’altra tindria que anar a càrrec dels comerciants del municipi. 

Els itineraris que faria el tren serien: 

1. 3ª platja (anar i tornar) 



 

2. Riera (pujada i baixada) per Sant Telm 

3. Plana del Paraiso (pel Bareu) 

 

El Sr. Àlex Acero pregunta si els diners que aportaria l’Ajuntament són d’alguna subvenció o 

aportació pròpia? 

El Sr. Marc Soler diu que són aportació pròpia de l’Ajuntament. 

El Sr. Àlex Acero exposa que el primer pas que s’ha de fer és buscar els anunciants interes-

sats, i després parlar de preus de bitllet, horaris,... 

 

.- Seguiment de la proposta del Pla de Consolidació del Centre Comercial Urbà: el Sr. 

Marc Soler proposa crear un grup de treball, a part del Consell de Promoció Econòmica, per 

al seguiment de l’avanç del Pla de consolidació del Centre Comercial Urbà. 

 

.- Presentació d’un sistema de fidelització de clients per al sector comercial d’Arenys, 

propostes d’implementació: 

 

.- Comunicacions: 

- Calendari Fira Sant Zenon: 

- Plans d’ocupació: 

 

.- Precs i preguntes: 

 

 

I sense altres temes a tractar, el President dóna per finalitzada la reunió a les 18:30 hores, 

agraint l’assistència i participació dels presents. 


